
Rada Gminy Raszyn
Radni - Sesja

Protokół nr 33

XXXIII Sesja w dniu 29 października 2020 
Obrady rozpoczęto 29 października 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 21:58 tego 
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:

1. Jarosław Aranowski
2. Marek Bańburski
3. Krzysztof Będkowski
4. Andrzej Górecki
5. Janusz Hoffman
6. Grzegorz Janiszewski
7. Henryka Koper
8. Ireneusz Koper
9. Ryszard Kowalczyk
10. Elżbieta Kuczara
11. Agata Kuran-Kalata
12. Dariusz Marcinkowski
13. Anna Matracka
14. Rafał Olesiński
15. Sławomir Ostrzyżek
16. Tadeusz Pawlikowski
17. Teresa Senderowska
18. Beata Sulima-Markowska 
19. Ewa Surmacz
20. Wiesław Szustak
21. Andrzej Zawistowski

1. Otwarcie XXXIII sesji Rady Gminy Raszyn.

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn Dariusz Marcinkowski otworzył obrady XXXIII sesji
witając wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu.

2. Stwierdzenie quorum.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Raszyn  Dariusz  Marcinkowski  poprosił  radnych
o potwierdzenie  obecności  w  programie  E-sesja  a  następnie  stwierdził  quorum.
Poinformował,  że radna E. Kuczara dołączy do sesji  później.  W dalszej  kolejności złożył
wniosek o ograniczenie czasu wypowiedzi podczas procedowania poszczególnych punktów i
poddał go pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Na podstawie § 40 punkt 4 Statutu Gminy Raszyn wnoszę o: 1. Czas na uzasadnienie projektu
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uchwały przez wnioskodawcę ograniczony jest do 10 minut. 2. Czas wystąpień 
Przewodniczących Komisji Rady oraz Przewodniczących Klubów Radnych ograniczony jest 
do 5 minut. 3. Radny może zabrać głos w sprawie będącej przedmiotem obrad dwa razy z 
ograniczeniem czasowym wystąpienia do 3 minut każde. 4. Czas wypowiedzi „ad vocem” i 
wniosku formalnego ograniczony jest do 1 minuty. 5. W uzasadnionych przypadkach 
Przewodniczący Rady może przedłużyć czas wypowiedzi. 6. Przewodniczący Rady udziela 
głosu osobom spoza Rady w sprawach tematycznie związanych z przedmiotem sesji objętych 
porządkiem obrad nie dłużej niż 3 minuty. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (15)
Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz 
Koper, Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, 
Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Ewa Surmacz, Wiesław 
Szustak, Andrzej Zawistowski
PRZECIW (3)
Jarosław Aranowski, Andrzej Górecki, Beata Sulima-Markowska 
NIEOBECNI (3)
Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata

3. Wnioski do porządku obrad.

Nie było wniosku do porządku obrad.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Wójt  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  za okres  od poprzedniej  sesji.  Na wstępnie
poinformował,  że dokonano odbioru odrestaurowanego budynku Austerii  i  obecnie  trwają
prace nad kompletowaniem niezbędnego wyposażenia. Zaznaczy, że skończyły się również
prace  w ramach Funduszu Dróg Samorządowych ulic:  Zacisze  i  Jutrzenki  oraz  dobiegają
końca prace na ulicy Złote Łany. Obecnie trwają rozliczenia tych inwestycji. W ulicy Złote
Łany  została  wykonana  kanalizacja  odwodnieniowa.  Jeśli  chodzi  o  realizację  ścieżek
rowerowych to są one na etapie projektowania oraz konsultacji z władzami Warszawy. W
dalszej  kolejności  Wójt  przekazał  informacje  na  temat  V fazy  porządkowania  gospodarki
wodno-ściekowej  na  terenie  Gminy  Raszyn.  Obecnie  wszystkie  prace  budowlane  zostały
zakończone,  zostało  do  wykonania  opracowanie  systemu  informacji  przestrzennej.  Wójt
przypomniał,  że w trakcie realizacji  jest  ulica Hetmańska, Wierzbowa, Lecha,  Akacjowa,
Orzechowa.  Następnie  Wójt  poinformował,  że  zakończył  się  remont  budynku  przy  ulicy
Nadrzecznej gdzie w jednym z mieszkań był pożar. Zakończył się również remont łazienek w
szkole podstawowej w Raszynie. Na terenie Gminy Raszyn trwają prace związane z budową
sieci  wodnokanalizacyjnej.  Wykonane  zostało  oświetlenie  ulic  Skrajnej,  Laurowej,
Objazdowej a w trakcie realizacji jest oświetlenie ulic Dźwigowej, Olszynowej i Borowika.
W  dalszej  kolejności  Wójt  poinformował,  że  został  rozstrzygnięty  przetarg  na  odbiór  i
zagospodarowanie  odpadów  komunalnych  odbieranych  z  nieruchomości  zamieszkałych.
Wykonawcą została  firma MZO Pruszków.  Jeszcze  w tym roku rozpoczną  się  prace  nad
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budową  sieci  wodociągowej  w  ulicach  Kwiatów  Leśnych,  Widok,  Narożnej,  Radosnej,
Olszynkowej,  Al.  Krakowskiej.  W  realizacji  jest  wymiana  źródeł  ciepła  Wójt  dodał,  że
powstały  wolne środki  na  skutek  rezygnacji  kilku  osób.  W związku z tym Wójt  zaprosił
zainteresowanych do wzięcia udziału w programie wymiany pieców.  Na koniec pogratulował
zwycięstwa w turnieju Rolanda Garrosa młodej tenisistce z Raszyna Idze Świątek. 

Przewodniczący Rady zapytał  co z wodociągiem w ulicy Kamykowej i  kanalizacją  w Al.
Krakowskiej.

Radny Grzegorz Janiszewski zapytał co z ciągiem pieszo-rowerowym w Al. Karkowskiej.

Wójt wyjaśnił, że trwają tam odbiory i naprawa nawierzchni drogi. Mieszkańcy mogą się już
starać o zgodę na podłączenie swoich budynków. 

Przewodniczący Rady powiedział, że powróci do tego tematu w sprawach różnych.

5. Przyjęcie protokołu z XXX sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że do protokołu z XXX sesji wpłynęły uwagi radnego 
A. Góreckiego i zostały one naniesione.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXX sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marek Bańburski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz Koper, 
Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław 
Szustak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Jarosław Aranowski, Henryka Koper, Rafał Olesiński, Andrzej Zawistowski
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Będkowski
NIEOBECNI (2)
Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata

6. Uchwała w sprawie powołania członków Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia 
Komunalnego.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatury do  komisji. Zaproponował 
kandydaturę radnego pana Marka Bańburskiego oraz spytał czy radny wyraża zgodę. 

Radny M. Bańburski wyraził zgodę.

Rady J. Hoffman zgłosił kandydaturę radnej Anny Matrackiej.

Przewodniczący Rady spytał czy radna wyraża zgodę. 
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Radna A. Matracka wyraziła zgodę.

Rady T. Pawlikowski zgłosił kandydaturę radnego Ryszarda Kowalczyka.

 Radny R. Kowalczyk wyraził zgodę.

Radna B. Sulima-Markowska zaproponowała kandydaturę radnego A. Zawistowskiego.

Radny A. Zawistowski wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Dariusz Marcinkowski powiedział, że zgłoszone są cztery osoby a w 
składzie komisji w tej chwili zasiadają cztery osoby więc są trzy wolne wakaty w związku z 
tym poinformował, że  wszystkie kandydatury będą głosowane oddzielnie. 

Głosowano w sprawie:
Kandydatura radnego Marka Bańburskiego na członka Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia 
Komunalnego.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (16)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Dariusz 
Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, 
Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Andrzej Zawistowski
PRZECIW (2)
Henryka Koper, Teresa Senderowska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Szustak
NIEOBECNI (2)
Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata

Radny A. Zawistowski zapytał z czego wynika, że komisja Budżetu, Inwestycji i Mienia 
Komunalnego ma liczyć 7 członków. 

Przewodniczący odpowiedział, że była podjęta uchwała dotycząca liczby członków 
poszczególnych komisji.

Głosowano w sprawie:
Kandydatura radnej Anny Matrackiej na członka Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia 
Komunalnego.. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, 
Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Ewa Surmacz

4



PRZECIW (4)
Henryka Koper, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Andrzej Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Grzegorz Janiszewski, Rafał Olesiński, Wiesław Szustak
NIEOBECNI (2)
Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata

Głosowano w sprawie:
Kandydatura radnego Ryszarda Kowalczyka na członka Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia
Komunalnego. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, 
Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Ewa Surmacz
PRZECIW (5)
Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , 
Andrzej Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Rafał Olesiński, Wiesław Szustak
NIEOBECNI (2)
Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata

Głosowano w sprawie:
Kandydatura radnego Andrzeja Zawistowskiego na członka Komisji Budżetu, Inwestycji i 
Mienia Komunalnego. 
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (9)
Marek Bańburski, Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Rafał Olesiński, 
Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
PRZECIW (10)
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard 
Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz
NIEOBECNI (2)
Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata

Przewodniczący Rady poinformował, że trzy osoby z największą liczbą głosów zostaną 
wpisane do projektu uchwały czyli: radny Marek Bańburski, Anna Matracka, Ryszard 
Kowalczyk.

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie powołania członków Komisji : Marek Bańburski, Anna Matracka, 
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Ryszard Kowalczyk. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, 
Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Ewa Surmacz
PRZECIW (4)
Henryka Koper, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Andrzej Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Grzegorz Janiszewski, Wiesław Szustak
NIEOBECNI (2)
Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata

Uchwała nr XXXIII/269/2020

Radny A. Zawistowski zwrócił uwagę, że nie ma w tej kadencji uchwały o liczbie członków
komisji.

Przewodniczący Rady powiedział,  że  ta  uchwała  nie  została  podjęta  w tej  kadencji  tylko
wcześniej.

Radny A. Górecki poprosił o odnalezienie tej uchwały. Następnie złożył wniosek formalny o
przygotowanie i wprowadzenie do porządku uchwały w sprawie zwiększenia liczby członków
komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że nie jest w stanie przygotować takiej uchwały.

7.  Uchwała  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  kierownika  świetlicy  środowiskowej
„Świetlik” w Rybiu.

Przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  Ewa Surmacz  poinformowała,  że  po
rozpatrzeniu skargi  na panią kierownik świetlicy  Małgorzatę  Kaiper komisja  rekomenduje
Radzie uznanie skargi za zasadną.

Radny  A.  Zawistowski  wrócił  do  poprzedniego  punktu  i  powiedział,  że  sprawdził  ilość
członków komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego w uchwale Nr IV/24/2018 i
wynosi ona 6.

Przewodniczący Rady powiedział, że być może się pomylił.

Pani mecenas powiedziała, że w przerwie sprawdzi uchwałę wskazaną przez radnego. 

Przewodniczący Rady przyznał, że jeżeli się pomylił to przeprowadzi jeszcze raz głosowanie. 
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Radny  J.  Aranowski  poinformował,  że  w  związku  z  zablokowaniem  udziału  radnych  w
komisji  SWiP,  on  nie  będzie  brał  udziału  w  głosowaniu  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi,
wyłączenie jawności spowodowało, że nie ma on pełnej wiedzy w tej sprawie i nie jest w
stanie podjąć właściwej decyzji. 

Radna T. Senderowska przyznała racje radnemu J. Aranowskiemu i wyraziła zadnie, że tego
typu sytuacje  nie  powinny mieć  miejsca  gdyż radny ma prawo uczestniczyć  w komisji  i
zachowywać poufność.

Radny A. Zawistowski wyjaśnił, że na komisji odbyła się dyskusja i każdy miał możliwość
zabrać  głos.  W  pewnym  momencie  na  wniosek  radnego  wyłączono  jawność  gdyż  dalej
komisja  operowała  danymi  osobowymi.  Zgodnie  z  opinią  pani  mecenas  jest  to  zgodne z
prawem. 

Radna E. Surmacz złożyła wniosek o zamknięcie dyskusji. 

Głosowano w sprawie:
Wniosek o zamknięcie dyskusji i przejście do głosowania projektu uchwały. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (11)
Marek Bańburski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Dariusz 
Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, 
Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
PRZECIW (5)
Jarosław Aranowski, Andrzej Górecki, Henryka Koper, Tadeusz Pawlikowski, Teresa 
Senderowska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Krzysztof Będkowski, Grzegorz Janiszewski, Sławomir Ostrzyżek
NIEOBECNI (2)
Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika świetlicy środowiskowej „Świetlik” w 
Rybiu. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Marek Bańburski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Henryka Koper, Ireneusz Koper, 
Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, Beata 
Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
PRZECIW (2)
Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Krzysztof Będkowski, Grzegorz Janiszewski, Anna Matracka
BRAK GŁOSU (1)
Jarosław Aranowski
NIEOBECNI (2)
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Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata

Uchwała nr XXXIII/270/2020

8. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
terenów położonych we wsi Falenty Nowe w Gminie Raszyn – rejon ul. Modrzewiowej.

Przewodniczący  Komisji  Planowania  Przestrzennego  i  Inwentaryzacji  poinformował,  że
komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekty  uchwał  planistycznych  w  punkcie  8,9  i  10
porządku obrad.

Kierownik  referatu  Urbanistyki  i  Planowania  Przestrzennego  Monika  Łachniak
poinformowała, że projekt uchwały został sporządzony na podstawie uchwały intencyjnej z
2019 roku. Projekt planu zagospodarowania przestrzennego obejmuje 4 działki w wsi Falenty
Nowe.  Celem  planu  było  zlikwidowanie  drogi  wewnętrznej  ponieważ  działki  są
skomunikowane w inny sposób. Teren ten został przeznaczony pod zabudowę mieszkaniową.
Projekt uchwały przeszedł  procedurę nałożoną przez ustawę o planowaniu przestrzennym.
Projekt został wyłożony do publicznego wglądu, nie wpłynęły żadne uwagi. 

Radny A. Zawistowski zadał pytanie do wszystkich trzech projektów uchwał planistycznych
czy, któryś projekt dotyczy działki, która jest własnością skarbu państwa będącej w zarządzie
Instytutu Technologicznego-Przyrodniczego Technologiczno-Przyrodniczego (ITP)?

Pani kierownik odpowiedziała, że nie. 

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów 
położonych we wsi Falenty Nowe w Gminie Raszyn – rejon ul. Modrzewiowej.. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Janusz Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka 
Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, 
Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa 
Senderowska, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Krzysztof Będkowski
BRAK GŁOSU (3)
Andrzej Górecki, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz
NIEOBECNI (1)
Elżbieta Kuczara
Uchwała nr XXXIII/271/2020

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Falenty Nowe w 
Gminie Raszyn – rejon po północnej stronie ul. Drogi Hrabskiej.

Kierownik  referatu  Urbanistyki  i  Planowania  Przestrzennego  Monika  Łachniak
przedstawiając projekt uchwały zaznaczyła, że obejmuje on dwa obszary gdzie znajdują się
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niezabudowane  działki.  Przedmiotowe  działki  zlokalizowane  są  w  Falentach  Nowych
pomiędzy  Drogą  Hrabską  a  rzeką  Raszynką  i  w  obecnym  planie  zagospodarowania  są
terenami  rolnymi  z  drogą  dojazdową.  Komisja  na  posiedzeniu  pozytywnie  rozpatrzyła
wniosek i  na tej  podstawie został  przygotowany projekt uchwały.  Według studium jest  to
teren zabudowy jednorodzinnej, infrastruktury drogowej i przyrodniczej. 

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części terenów położonych we wsi Falenty Nowe w Gminie Raszyn – rejon po
północnej stronie ul. Drogi Hrabskiej.. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Janusz Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka 
Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, 
Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa 
Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej 
Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Krzysztof Będkowski
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Górecki
NIEOBECNI (1)
Elżbieta Kuczara
Uchwała nr XXXIII/272/2020

10.  Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  części  terenów  położonych  we  wsi  Jaworowa  w
Gminie Raszyn – rejon po południowej stronie ul. Warszawskiej – Obszar I.

Kierownik referatu Urbanistyki i Planowania Przestrzennego Monika Łachniak powiedziała, 
że uchwała dotyczy obszaru we wsi Jaworowa pomiędzy ul. Warszawską, ul. Narożną i rzeką 
Raszynką. Obecnie teren nie jest objęty miejscowym planem zagospodarowania. Część 
przedmiotowego terenu stanowi obszar chroniony. Komisja przychyliła się do wniosków 
właścicieli działek i na tej podstawie został przygotowany projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części terenów położonych we wsi Jaworowa w Gminie Raszyn – rejon po 
południowej stronie ul. Warszawskiej – Obszar I.. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Janusz Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka 
Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, 
Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa 
Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej 
Zawistowski
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Krzysztof Będkowski
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Górecki
NIEOBECNI (1)
Elżbieta Kuczara
Uchwała nr XXXIII/273/2020

11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na rok 2020.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego Tadeusz Pawlikowski
powiedział,  że  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w
budżecie na rok 2020 oraz zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Przewodniczący Rady zaproponował aby przejść do zadawania pytań gdyż wszyscy otrzymali
projekt i wyjaśnienia do proponowanych zmian.

Radny A.  Zawistowski poprosił  o  wskazanie  zarządzeń,  którymi zmieniany był  budżet  w
okresie od poprzedniej sesji. 

Ze względu na nieobecność pani skarbnik Liliany Kłos Przewodniczący Rady powrócił do
tematu powołania członków komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Pani mecenas ustaliła, że Rada 12 grudnia 2018 roku ustanowiła poprzez głosowanie podczas
sesji,  że Komisja budżetu będzie liczyła 7 członków. Nie znalazło się to w treści uchwały
tylko  zostało  odnotowane  w  protokole.  Zwróciła  uwagę,  że  kandydatura  radnego  A.
Zawistowskiego nie uzyskała większości. Na koniec przyznała, że uchwała została poprawnie
podjęta.

Radny  A.  Zawistowski  podkreślił,  że  obowiązuje  uchwała  a  nie  zapis  w  protokole.
Dodatkowo  wskazał,  że  radni  głosując  mieli  nieprawidłowe  dane  co  wpłynęło  na  wynik
głosowania. 

Pani  mecenas  wskazał,  że  na wspomnianej  sesji  była  podejmowana uchwała  o członkach
komisji i wówczas ustalono, że komisja budżetu ma liczyć 7 osób. 

Przewodniczący Rady wracając  do projektu zamian w uchwale budżetowej  zaproponował
powrót do spornej kwestii w dalszej części sesji i oddał głos pani skarbnik Lilianie Kłos.

Radny A. Zawistowski powtórzył pytanie do pani skarbnik dotyczące zarządzeń w sprawie
zmian w budżecie. 

Pani skarbnik odpowiedziała, że od poprzedniej sesji zostały wydane zarządzenia o numerach
167 i 171 w sprawie zamian w budżecie. 

Radny A. Zawistowski zwrócił uwagę, że nie można przyjąć projektu uchwały gdyż powołuje
się w nim na zarządzenie Wójta, które nie zostało opublikowane. Więc zaproponował aby
zrobić 5 minut przerwy podczas której zarządzenie 171/2020 zostanie opublikowane i będzie
można kontynuować. 

W związku z zaistniałą sytuacją Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. 
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Po przewie  Przewodniczący  Rady poprosił  radnych o potwierdzenie  obecności  na sesji  a
następnie  stwierdził  quorum  i  wznowił  obrady.  Poprosił  o  potwierdzenie  opublikowania
zarządzenia.

Zastępca Wójta potwierdził, że zarządzenia zostały opublikowane. 

Nie było osób zgłoszonych do dyskusji.

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Grzegorz 
Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Agata 
Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Tadeusz 
Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Andrzej 
Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Szustak
BRAK GŁOSU (2)
Andrzej Górecki, Sławomir Ostrzyżek
Uchwała nr XXXIII/274/2020

12. Uchwała w sprawie zmian w WPF.

Radny A. Zawistowski wskazał na obowiązującą do 2020 Strategię Rozwoju Gminy Raszyn,
na której powinien opierać planowanie finansów gminy. Uważa, że nie powinno się planować
finansów  na  kolejne  lata  bez  aktualnej  strategii  rozwoju.  Poprosił  o przygotowanie  i
przedłożenie Radzie do zatwierdzenia projekt takiej strategii. 

Wójt poinformował, że strategia zostanie przygotowana na kolejny okres. 

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Raszyn na lata 2020-
2030. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz 
Koper, Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, 
Tadeusz Pawlikowski, Ewa Surmacz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Teresa 
Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
BRAK GŁOSU (2)
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Andrzej Górecki, Sławomir Ostrzyżek
Uchwała nr XXXIII/275/2020

13. Uchwała w sprawie przyjęcia :Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Gminy 
Raszyn na lata 2019-2035”.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kierownik  referatu  Realizacji  Projektów  Elżbieta  Funo
informując, że Strategie Elektromobilności przygotowała zewnętrzna firma. Pani Agnieszka
Strobud z firmy zewnętrznej przedstawiła wszystkie szczegóły dotyczące strategii za pomocą
prezentacji. 

Wójt uzupełniając informacje na temat strategii zaznaczył, że jest to dokument stworzony ze 
środków z dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie przyjęcia :Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Gminy Raszyn na lata
1019-2035”. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, 
Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir 
Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa 
Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
BRAK GŁOSU (1)
Henryka Koper
Uchwała nr XXXIII/276/2020

Przewodniczący  Rady  wrócił  do  tematu  liczby  członków  Komisji  Budżetu,  Inwestycji  i
Mienia Komunalnego. 

Radny A. Zawistowski przytoczył treść uchwały z 12 grudnia 2018 roku, która powoływała 6
członków Komisji Budżetu.  Z tego względu radny uważa , że teraz Rada powołała o jednego
członka za dużo. 

Przewodniczący Rady podkreślił, że na sesji w grudniu 2018 roku odbyło się głosowanie z
wniosku  ustalające,  że  komisja  budżetu  może  liczyć  max  7  członków  wraz  z
przewodniczącym. 

Radny S. Ostrzyżek zaznaczył, że głosowanie nad liczbą członków jest zawarte w protokole z
IV sesji  tej kadencji z grudnia 2018 roku. Uważa, że protokół jest integralną częścią sesji i
uchwał i jest wiążący. 

Radny A. Zawistowski wyraził  zdanie,  że obowiązuje  uchwała,  a  nie  protokół.  Następnie
zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany
uchwały Nr IV/24/2018 Rady Gminy Raszyn z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie powołania
komisji stałych Rady Gminy Raszyn, ustalenia liczby ich członków i składu osobowego jako
kompromisowe rozwiązanie.  Odczytał treść zaproponowanej uchwały,  która uwzględniania
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oprócz wcześniej wybranych osób również jego osobę. Finalnie złożył wniosek formalny o
wprowadzenie do porządku obrad wspomnianego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady powiedział, że radni zapoznają się z treścią projektu uchwały i podda
wniosek pod głosowanie w dalszej części sesji.

14. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/259/2020 Rady Gminy Raszyn z dnia
30 września 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia na terenie
gminy  Raszyn  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Jarosław 
Aranowski poinformował, że komisja zajmowała się uchwałami na sesji z punktów od 14 do 
19 porządku obrad  i wszystkie te uchwały zaopiniowała pozytywnie.

Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Sławomir  Ostrzyżek.

Kierownik referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi Szymon Salach poinformował,
że projekt uchwały został przedłożony w celu naprawienia błędu w uchwale podjętej na 
poprzedniej sesji w dniu 30 września 2020 roku. w załączniku gdzie brakuje numeru uchwały 
stanowiącej odniesienie do innej uchwały.

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/259/2020 Rady Gminy Raszyn z dnia 30 
września 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia na terenie gminy 
Raszyn usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów.. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Anna Matracka, Rafał 
Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-
Markowska , Ewa Surmacz, Andrzej Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata
BRAK GŁOSU (2)
Dariusz Marcinkowski, Wiesław Szustak
Uchwała nr XXXIII/277/2020

15. Uchwała Rady Gminy Raszyn w sprawie zawarcia Porozumienia międzygminnego 
dotyczącego powierzenia Gminie Lesznowola zadania publicznego w zakresie 
organizacji lokalnego transportu publicznego.

Na wniosek radnego A. Zawistowskiego została sprawdzona obecność.

Kierownik  referatu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Odpadami  Monika  Marszałek
przedstawiają  projekt  uchwały  powiedziała,  że  projekt  uchwały  dotyczy  zawarcia
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porozumienia z Gminą Lesznowola dotyczącego linii  L1 od 1 do 18 września 2020 roku.
Wynika to z faktu, że linia L1 z dniem 19 września 2020 roku została zawieszona. 

Wiceprzewodniczący  Rady  S.  Ostrzyżek  zaproponował  aby  podjąć  rozmowy  z  Gminą
Lesznowola żeby linia L1 dojeżdżała do ronda na ul. Falenckiej i Za Olszyną. Tu miałoby
miejsce połączenia Linii L1 i R2. 

Zastępca Wójta zapewnił, że spróbuje podjąć rozmowy w tym temacie z Gminą Lesznowola.  

Głosowano w sprawie:
Uchwała Rady Gminy Raszyn w sprawie zawarcia Porozumienia międzygminnego 
dotyczącego powierzenia Gminie Lesznowola zadania publicznego w zakresie organizacji 
lokalnego transportu publicznego.
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, 
Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir 
Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Andrzej 
Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Henryka Koper, Teresa Senderowska
NIEOBECNI (1)
Wiesław Szustak
Uchwała nr XXXIII/278/2020

16. Uchwała Rady Gminy Raszyn w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia
pomiędzy  Gminą  Raszyn  a  m.  st.  Warszawa  dotyczącego  organizacji  lokalnego
publicznego transportu zbiorowego w roku 2020.

Kierownik M. Marszałek poinformowała, że przestawiony projekt jest finalizacją ustaleń z
Gminą  Michałowice  i  Miastem  Pruszków  w  zakresie  organizacji  transportu  publicznego
zbiorowego na linii R1.

Wiceprzewodniczący Rady S. Ostrzyżek zapytał dlaczego projekt dotyczy 
okresu wstecznego-minionego.

Kierownik M. Marszałek powiedziała, że na początku miasto stołeczne Warszawa nie było 
zainteresowane podjęciem współpracy. Jednak ościenne Gminy były bardzo zainteresowane i 
dążyły do tego porozumienia i dopiero w październiku z Warszawy wpłynął zaakceptowany 
projekt porozumienia. 

Głosowano w sprawie:
Uchwała Rady Gminy Raszyn w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Gminą Raszyn a m. st. Warszawa dotyczącego organizacji lokalnego publicznego 
transportu zbiorowego w roku 2020.
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (18)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, 
Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir 
Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Andrzej 
Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Teresa Senderowska
BRAK GŁOSU (1)
Henryka Koper
NIEOBECNI (1)
Wiesław Szustak
Uchwała nr XXXIII/279/2020

17. Uchwała Rady Gminy Raszyn w sprawie przejęcia od Gminy Michałowice zadania w
zakresie organizacji lokalnego publicznego transportu zbiorowego.

Kierownik M. Marszałek poinformowała, że projekt uchwały dotyczy zawarcia porozumienia
z Gminą Michałowice. Projekt jest przedstawiany dopiero teraz z uwagi na wypracowywanie
porozumienia z Miastem Stołecznym Warszawa i negocjacjami z tym związanymi.

Wiceprzewodniczący Rady S.  Ostrzyżek zapytał  czy  do tej  pory Gmina Michałowice  nie
uiszczała naszej gminie należnych opłat za linię R1 i czy Michałowice otrzymują dotacje do
tej linii.

Kierownik M. Marszałek odpowiedziała, że Gmina Michałowice do tej pory nie płaciła za
linię R1. Dodała, że Gmina Raszyn nie otrzymuje dotacji do linii R1 tylko do R2.

Wiceprzewodniczący Rady S. Ostrzyżek dopytał o koszty utrzymania linii R1.

Kierownik,  M. Marszałek powiedziała,  że Gminę Raszyn ta linia  kosztuje  około 5 tys.  zł
miesięcznie. 

Radna T. Senderowska wyraziła zaniepokojenie, że porozumienie zawierane jest z tak dużym
opóźnieniem. Zaapelowała żeby takie sytuacje nie powtarzały się w przyszłości. Następnie
poprosiła o szczegółowe informacje na temat kosztów na poszczególne linie i ile dopłacają do
nich inne gminy. 

Kierownik M. Marszałek powiedziała, że przygotuje takie informacje na następną sesję. 

Głosowano w sprawie:
Uchwała Rady Gminy Raszyn w sprawie przejęcia od Gminy Michałowice zadania w 
zakresie organizacji lokalnego publicznego transportu zbiorowego. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, 
Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
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Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Andrzej 
Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Henryka Koper, Agata Kuran-Kalata
NIEOBECNI (1)
Wiesław Szustak
Uchwała nr XXXIII/280/2020

18. Uchwała Rady Gminy Raszyn w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXV/219/2020 Rady 
Gminy Raszyn z dnia 30 kwietnia 2020r. w sprawie określenia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Raszyn w 2020 roku.

Kierownik  M.  Marszałek  poinformowała,  że  zmiana  dotyczy  załącznika  do  uchwały
XXV/219/2020  w  zakresie  zwiększenia  kosztów  finansowania  programu  zapewniającego
bezdomnym  zwierzętom  miejsce  w  schronisku.  Wynika  to  z  faktu,  iż  Gmina  Raszyn
wystąpiła  do  miasta  stołecznego  Warszawa  o  zwiększenie  limitu  przekazywanych  do
schroniska zwierząt o 10 sztuk. Na podstawie dotychczasowych danych  zaistniały obawy, że
do końca roku będzie więcej bezdomnych zwierząt niż zakłada program. 

Głosowano w sprawie:
Uchwała Rady Gminy Raszyn w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXV/219/2020 Rady Gminy 
Raszyn z dnia 30 kwietnia 2020r. w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Raszyn w 2020 
roku. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, 
Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał 
Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-
Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
Uchwała nr XXXIII/281/2020

19. Uchwała Rady Gminy Raszyn w sprawie zmiany uchwały nr XIX/168/2019 Rady
Gminy  Raszyn  z  dnia  11  grudnia  2019  r.  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Raszyn.

Kierownik  M.  Marszałek  poinformowała,  że  zmianie  ulega  załącznik  do  uchwały
XIX/168/2020.  Zmiana  doprecyzowuje  zakres  terytorialny  obowiązywania  regulaminu
ponieważ na terenie gminy woda jest dostarczana również przez Miasto Stołeczne Warszawa
dlatego konieczne jest doprecyzowanie regulaminu w tym zakresie. 

Głosowano w sprawie:
Uchwała Rady Gminy Raszyn w sprawie zmiany uchwały nr XIX/168/2019 Rady Gminy 
Raszyn z dnia 11 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Raszyn.. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (20)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, 
Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał 
Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-
Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Andrzej Zawistowski
Uchwała nr XXXIII/282/2020

20. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn.

Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego i Inwentaryzacji Janusz Hoffman 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przychylając się do 
prośby mieszkańców o nadanie nazwy ul. Hajduczka.

Kierownik  referatu  Geodezji  Zbigniew  Tokarz  referując  projekt  uchwały  powiedział,  że
zaproponowana nazwa koresponduje z nazwami z serii sienkiewiczowskiej przyjętej w tym
rejonie. 

Radny T. Pawlikowski zapytał czemu wskazana ulica nie dochodzi do ulicy Grudzi.

Kierownik Z. Tokarz odpowiedział,  że ta ulica jest skomunikowana z ulicą Oleńki. 

Radny T. Pawlikowski wskazał, że ta droga powinna zostać skomunikowana do ul. Grudzi
gdyż w przyszłości będzie tam problem z komunikacją.  Radny zadał pytanie Wójtowi jak
będzie wyglądał wyjazd z tej ulicy w ulicę Oleńki i dlaczego inwestor nie musiał przedłużyć
tej ulicy do ul. Grudzi. 

Wójt  na  wstępie  zaznaczył,  że  inwestor  nie  otrzymał  zgody  na  lokalizację  wjazdu  z
przedmiotowej ulicy w ul. Oleńki. Wójt wyraził zdziwienie że inwestor otrzymał zgodę na
budowę nie mając ustalonej komunikacji. Powiat Pruszkowski wydał decyzję komunikacyjną
w ulicę nie będącą w ich władaniu. 

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn - ul. Hajduczka.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, 
Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał 
Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-
Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
Uchwała nr XXXIII/283/2020

21. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn.
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Kierownik Z. Tokarz poinformował, że uchwała dotyczy nadania nazwy ulicy położonej we
wsi Sękocin Nowy. Chodzi o dwie działki stanowiące drogę wewnętrzną. Właściciele działek
zaproponowali  nazwę Słoneczna Polana jednak na komisji  nazwa ta  budziła  kontrowersje
gdyż w okolicy znajduje się ul. Na Polanie. Następnie mieszkańcy zaproponowali nazwę ul.
Bukszpanowa.    

Przewodniczący  Komisji  Planowania  Przestrzennego  i  Inwentaryzacji  Janusz  Hoffman
poinformował, że komisja ostatecznie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przychylając
się do prośby mieszkańców o nadanie nazwy ul. Słoneczna Polana. 

Radna T. Senderowska wyraziła zdanie, że jest za nazwą zaproponowaną przez mieszkańców.
Uważa, że mieszkańcy powinni decydować o nazwach.

Radny M. Bańburski nie zgodził się ze stanowiskiem radnej T. Senderowskiej gdyż uważa, że
mieszkańcy powinni mieć wpływ na wybór nazwy ale nie powinni decydować. Zauważył, że
podobieństwo nazw może powodować pomyłki kurierskie i pocztowe. Na koniec powiedział,
że jest za nazwą ul. Bukszpanowa. 

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn - ul. Słoneczna 
Polana. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (18)
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Henryka 
Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Dariusz 
Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, 
Teresa Senderowska, Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
PRZECIW (1)
Marek Bańburski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Beata Sulima-Markowska 
BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Janiszewski
Uchwała nr XXXIII/284/2020

22. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn.

Kierownik Z. Tokarz poinformował, że uchwała dotyczy nadania nazwy ulicy położonej we 
wsi Dawidy Bankowe. Przypomniał również, że na zebraniu sołeckim mieszkańcy ustalili, że 
nazwy w tym rejonie będą pochodziły od nazw instrumentów muzycznych i zaproponowali 
nazwę Waltorni.

Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego i Inwentaryzacji Janusz Hoffman 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przychylając się do 
prośby mieszkańców o nadanie nazwy ul. Waltorni.

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn - ul. Waltorni. 
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Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Grzegorz 
Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Agata 
Kuran-Kalata, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Beata Sulima-
Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Jarosław Aranowski, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Teresa Senderowska
Uchwała nr XXXIII/285/2020

23. Uchwała w sprawie sprzedaży, w drodze przetargu, nieruchomości położnej w 
miejscowości Wypędy, gmina Raszyn.

Kierownik  Z.  Tokarz  referując  powiedział,  że  są  to   dwie  bliźniacze  uchwały  dotyczące
dwóch działek. Z uwagi na zmianę planu zagospodarowania przestrzennego działki te straciły
charakter dróg publicznych. Właściciel sąsiednich działek poprosił o możliwość odkupienia
od Gminy wskazanych działek. Z. Tokarz zaproponował przetarg ograniczony do właścicieli
działek sąsiednich. 

Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Inwestycji  i  Mienia  Komunalnego  T.  Pawlikowski
poinformował, że obie bliźniacze uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Radna T. Senderowska poprosiła o odczytanie uzasadnienia do jednej ze wskazanych uchwał
gdyż nie miała go w swoich materiałach. 

Kierownik  Z.  Tokarz  odczytał  uzasadnienie.  Następnie  dodał,  że  teren  ten  zostanie
przekształcony z drogi publicznej teren rolny. 

Radny  A.  Górecki  zapytał  jaka  jest  procedura  informowania  potencjalnych  oferentów
o przetargu. 

Kierownik Z. Tokarz powiedział, że zostanie ogłoszony przetarg i tylko tyle.

Radny A. Górecki zauważył, że powinno się poinformować sąsiadów wskazanej działki, że
taki przetarg zostaje ogłoszony aby oferentów było więcej.

Radny M. Bańburski wskazał, że Gmina Raszyn poniosła już koszty związane z wyceną tych
działek. Uważa, że wyjściowa cena powinna uwzględniać wszystkie poniesione koszty.

Radna  T.  Senderowska  podkreśliła,  że  nie  wszyscy  mieszkańcy  czytają  ogłoszenia
o przetargach i zasugerowała by poinformować zainteresowanych sąsiadów. 

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie sprzedaży, w drodze przetargu, nieruchomości położnej w miejscowości 
Wypędy, gmina Raszyn.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Marek Bańburski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz Koper, 
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Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał 
Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Ewa Surmacz, 
Wiesław Szustak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Henryka Koper, Agata Kuran-Kalata, Beata 
Sulima-Markowska , Andrzej Zawistowski
Uchwała nr XXXIII/286/2020

24. Uchwała w sprawie sprzedaży, w drodze przetargu, nieruchomości położnej w 
miejscowości Wypędy, gmina Raszyn.

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie sprzedaży, w drodze przetargu, nieruchomości położnej w miejscowości 
Wypędy, gmina Raszyn. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Grzegorz 
Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata, 
Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz, Wiesław Szustak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Jarosław Aranowski, Henryka Koper, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , 
Andrzej Zawistowski
Uchwała nr XXXIII/287/2020

25. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie, oraz odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości opisanej w ewidencji
gruntów  i  budynków  jako  działka  824/9  o  pow.  0,7654  ha  w  obrębie  Raszyn02,
uregulowanej  w  księdze  wieczystej  Nr  WA1P/00084174/9,  zabudowanej  budynkiem
pływalni na czas oznaczony powyżej 3 lat.

Kierownik Z. Tokarz przedstawiając projekt uchwały zaznaczył, że chodzi o bankomat Banku
Spółdzielczego znajdujący się na ścianie  budynku pływalni.  Bank spółdzielczy wystąpił  o
przedłużenie  umowy najmu.  Zarządzeniem Wójta  z  2016 roku została  ustalona stawka za
wynajmu 600 zł netto. Kwota ta była rewaloryzowana i obecnie wynosi 636,07 zł netto.   

Wiceprzewodniczący  Rady  S.  Ostrzyżek powiedział,  że  Komisja   Budżetu,  Inwestycji  i
Mienia Komunalnego, której jest członkiem pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna T. Senderowska zadała pytanie jak jest stawka wynajmu za metr kwadratowy.

Kierownik Z. Tokarz powiedział, że trudno określić ale w przybliżeniu można stwierdzić, że
bankomat nie przekracza 1 metra kwadratowego.

Radna  T.  Senderowska  wyraziła  swoje  zdanie  i  nie  zgadza  się  aby  nie  podnosić  ceny
wynajmu.
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Wiceprzewodniczący  Rady  S.  Ostrzyżek  wyjaśnił,  że  stawka  wynajmu  jest  ustalana
zarządzeniem Wójta. O ile rada chciałaby podnieść stawki należy wydać i zatwierdzić nowe
zarządzenie dla całego tego rejonu. 

Wójt podkreślił,  że on zarządzeniem ustali kwotę wynajmu dla wszystkich podmiotów nie
tylko dla banku. Jeśli Rada wyrazi wolę i zasugeruje podwyższenia stawek za czynsz to Wójt
to  zrobi.  Jednak  Wójt  zaznaczył,  że  bank  może  wówczas  zrezygnować  z  wynajmu  i
mieszkańcy nie będą mieli dostępu do bankomatu. 

Zastępca  Wójta  uważa,  że  bankomat  w  budynku  basenu  jest  dużym  ułatwieniem  dla
mieszkańców Raszyna, którzy mają konta w Banku Spółdzielczym. 

Radna T.  Senderowska zapytała  czy  Wójt  lub Zastępca  Wójta  rozmawiał  na  ten  temat  z
przedstawicielami banku?

Wójt odpowiedział, że nie i wyjaśnił, że podjęcie decyzji leży w gestii Rady.

Radny A. Górecki uważa, że w uzasadnieniu do uchwały powinno być wskazane jakie kwoty
płaci  się  za  podobny  najem  w  innych  gminach  dla  porównania  i  dostosowania  do  cen
rynkowych.

Wójt podkreślił, że zadaniem Wójta jest ustalenie ceny a nie Rady i to Wójt odpowiada za to,
żeby to były ceny rynkowe.

Radna T. Senderowska zarzuciła Wójtowi, że raz twierdzi, że Wójt nie podejmuje decyzji a 
raz, że Wójt ma tu moc decyzyjną. Poprosiła Wójta o wyjaśnienia. 

Radny M. Bańburski złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przejście do 
głosowania projektu uchwały. 

Wójt wyjaśnił, że Rada podejmuje decyzje o sprzedaży, wynajęciu, oddaniu w użytkowanie 
wieczyste a jeśli chodzi o wartość transakcji Wójt podejmuje decyzje w oparciu o szereg 
przepisów prawa.  

Głosowano w sprawie:
Wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przejście do głosowania projektu uchwały. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Grzegorz 
Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Dariusz Marcinkowski, 
Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Ewa Surmacz, Wiesław Szustak,
Andrzej Zawistowski
PRZECIW (1)
Agata Kuran-Kalata
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Krzysztof Będkowski, Henryka Koper, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, Beata Sulima-
Markowska 

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie, oraz odstąpienie od obowiązku 
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przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości opisanej w ewidencji 
gruntów i budynków jako działka 824/9 o pow. 0,7654 ha w obrębie Raszyn02, uregulowanej 
w księdze wieczystej Nr WA1P/00084174/9, zabudowanej budynkiem pływalni na czas 
oznaczony powyżej 3 lat.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, 
Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Beata 
Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Henryka Koper, Agata Kuran-Kalata, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska
Uchwała nr XXXIII/288/2020

Prowadzenie obrad przejął Przewodniczący Rady D. Marcinkowski.

Przewodniczący  Rady  zgodnie  z  wcześniejszą  obietnicą  poinformował,  że  podda  pod
głosowanie wniosek formalny radnego A. Zawistowskiego o wprowadzeni do porządku obrad
uchwały zmieniającej liczbę członków Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego. 

Radny A. Zawistowski uzupełnił  swoją wcześniejszą wypowiedź tłumacząc,  że należy się
trzymać  wcześniejszej  uchwały,  która  została  opublikowana.  Następnie  zauważył,  że
uchwała, która została podjęta na początku sesji nie spełnia wymogów formalno-prawnych
ponieważ  nie  posiada  uzasadnienia.  Kontynuując  powiedział,  że  zaproponował
kompromisowe rozwiązanie.

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że przedstawiony przez radnego A. Zawistowskiego
projekt uchwały również nie zawiera uzasadnienia.

Przewodniczący  Rady na  prośbę  pani  mecenas  odczytał  projekt  uchwały  zaproponowanej
przez radnego A. Zawistowskiego.

Pani mecenas zauważyła, że jest ponowny wybór tych samych osób i należałoby spytać ich o
zgodę. Dodatkowo wskazała, że na początku sesji została już podjęta uchwała o podobnej
treści a podejmowanie kolejnej budzi wiele wątpliwości. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego A. Zawistowskiego.

Głosowano w sprawie:
Wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 26 uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr IV/24/2018 Rady Gminy Raszyn z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie 
powołania komisji stałych Rady Gminy Raszyn, ustalenia liczby ich członków i składu 
osobowego.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Marek Bańburski, Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara,
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Agata Kuran-Kalata, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , 
Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
PRZECIW (10)
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard 
Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad ze zmianami. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Marek Bańburski, Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara,
Agata Kuran-Kalata, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , 
Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
PRZECIW (10)
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard 
Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz

W zawiązku ze zmianą porządku obrad Przewodniczący przeszedł do punktu 26.

26. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr IV/24/2018 Rady Gminy Raszyn z dnia 12 
grudnia 2018 r. w sprawie powołania komisji stałych Rady Gminy Raszyn, ustalenia 
liczby ich członków i składu osobowego.

Radny S. Ostrzyżek zgłosił wniosek formalny o 10 minutową przerwę. 

Głosowano w sprawie:
Wniosek formalny o 10 minut przerwy. 
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard 
Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz
PRZECIW (11)
Jarosław Aranowski, Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta 
Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, Beata Sulima-
Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski

Radny K. Będkowski zwrócił uwagę na potrzebę doprecyzowania zasad obradowania na sesji.
Zauważył, że teraz Rada jest pod presją bo jeden z radnych przygotował na szybko projekt
uchwały. Przypomniał, że Rada już podejmowała decyzje co do liczby członków komisji i
jeśli  chodzi  o  Komisję  Budżetu,  Inwestycji  i  Mienia  Komunalnego  ustalono,  że  liczba
członków  będzie  wynosić  max  siedem.  Wskazał  również,  że  zasady  dotyczące  składów
komisji zostały ustalone głosowaniem na sesji 12 grudnia 2018 roku. 
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Radny J. Aranowski złożył wniosek formalny reasumpcje głosowania ponieważ pomylił się w
poprzednim głosowaniu. 

 Głosowano w sprawie:
Reasumpcja głosowania wniosku formalnego o 10 minut przerwy. 
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard 
Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz
PRZECIW (10)
Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-
Kalata, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Wiesław Szustak, 
Andrzej Zawistowski
BRAK GŁOSU (1)
Marek Bańburski

Radny A. Zawistowski złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przejście do 
głosowania.

Pani mecenas ponownie przypomniała, że jest to ponowny wybór wcześniej wybranych osób i
zachowując procedury należy zapytać tych radnych o zgodę. 

Przewodniczący Rady zapytał radnego T. Pawlikowskiego czy wyraża zgodę na członkostwo 
w Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny T. Pawlikowski wyraził zgodę.

Przewodniczący Rady zapytał radnego K. Będkowskiego czy wyraża zgodę na członkostwo 
w Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny K. Będkowski nie odpowiedział.

Przewodniczący Rady zapytał radnego S. Ostrzyżka czy wyraża zgodę na członkostwo w 
Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny S. Ostrzyżek nie odpowiedział. 

Przewodniczący Rady zapytał radnego R. Olesińskiego czy wyraża zgodę na członkostwo w
Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny R. Olesiński wyraził zgodę.

Przewodniczący  Rady zapytał  radnej  A.  Matrackiej  czy  wyraża  zgodę na  członkostwo w
Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny A. Matracka wyraziła zgodę.
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Przewodniczący Rady zapytał radnego R. Kowalczyka czy wyraża zgodę na członkostwo w
Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny R. Kowalczyk wyraził zgodę.

Przewodniczący Rady zapytał radnego M. Bańburskiego czy wyraża zgodę na członkostwo w
Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny M. Bańburski nie udzielił odpowiedzi.

Przewodniczący Rady zapytał radnego A. Zawistowskiego czy wyraża zgodę na członkostwo
w Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny A. Zawistowski wyraził zgodę.

Przewodniczący Rady ponownie  zapytał  radnego K.  Będkowskiego czy wyraża  zgodę na
członkostwo w Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny K. Będkowski powiedział, że został już wybrany poprzez głosowanie w grudniu 2018
roku i nadal pełni tę funkcję.

Przewodniczący  Rady  ponownie  zapytał  radnego  S.  Ostrzyżka  czy  wyraża  zgodę  na
członkostwo w Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny  S.  Ostrzyżek  podzielił  pogląd  radnego  K.  Będkowskiego  i  poddał  w  wątpliwość
zasadność przyjmowania kolejnej uchwały, która była już podjęta  na początku sesji. Wyraził
swoje  zbulwersowanie  sytuacją  poddania  pod  głosowanie  uchwały,  która  jest
przygotowywana na biegu. Dodał, że 2018 roku została podjęta uchwała powołująca komisję
a max ilość 7 członków tej komisji została przegłosowana przez Radę, czego dowodem jest
protokół z tej sesji. 

Przewodniczący Rady powiedział,  że zgadza się z wątpliwościami radnego S. Ostrzyżka i
zapytał, czy w takiej  sytuacji zgadza się być członkiem tej komisji.

Radny S. Ostrzyżek nie wyraził zgody.

Przewodniczący  Rady ponownie  zapytał  radnego  M.  Bańburskiego  czy  wyraża  zgodę  na
członkostwo w Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny M. Bańburski poprosił panią mecenas o wyjaśnienie sytuacji  ponieważ przez chwilę
był nieobecny. Zapytał również czy głosowanie z początku sesji jest ważne i jaki jest stan
prawny.

Pani mecenas wyjaśniła, że protokół nie ma takiej mocy wiążącej jak uchwała Rady jednak
przy  wyjaśnianiu  różnych  wątpliwości  protokół  jest  brany  pod  uwagę.  Dlatego  należy
uwzględniając  zapisy  protokołu  uznać  liczbę  siedmiu  członków za  wiążącą.  Idąc  za  tym
rozumowaniem,  na  początku  sesji  skład  komisji  został  uzupełniony.  Następnie  zwróciła
uwagę, że projektem uchwały radnego A. Zawistowskiego jest zmieniany cały skład komisji i
powinno odbywać się to we właściwym trybie tj, że każdy może zgłosić kandydata i każda
kandydatura powinna zostać poddana pod głosowanie. Uważa, że jeśli jedna osoba zgłasza
cały skład komisji jest trybem wadliwym.
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Radny M. Bańburski powiedział, że w związku z opinią pani mecenas głosowanie w sprawie
dobrania  (uzupełnienia)  członków  komisji,  jest  ważne  a  kandydatura  radnego  A.
Zawistowskiego nie uzyskała aprobaty Rady. Następnie zadał pani mecenas pytanie czy w
związku z tym, że pomylił się przy głosowaniu można wrócić do głosowania w punkcie 6
porządku obrad.

Pani mecenas  wyraziła  opinię,  że nie można wrócić do głosowania z początku sesji  gdyż
byłoby to za daleko idące.

Przewodniczący Rady ponownie zapytał radnego M. Bańburskiego czy wyraża zgodę na 
członkostwo w Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.

Radny M. Bańburski wyraził zgodę.

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr IV/24/2018 Rady Gminy Raszyn z dnia 12 grudnia 
2018 r. w sprawie powołania komisji stałych Rady Gminy Raszyn, ustalenia liczby ich 
członków i składu osobowego. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Marek Bańburski, Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara,
Agata Kuran-Kalata, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , 
Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski
PRZECIW (10)
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard 
Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz

Uchwała nr XXXIII/289/2020

Radny S. Ostrzyżek poprosił o wyjaśnienie dlaczego został wybrany członkiem komisji na co
nie wyraził zgody.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  nie  usłyszał  głosu  sprzeciwu  i  popełnił  błąd.
Powiedział, że podda pod głosowanie projekt uchwały bez nazwiska radnego S. Ostrzyżka.

Radny S. Ostrzyżek zauważył, że wówczas nie będzie to projekt uchwały zgłoszony przez
radnego A. Zawistowskiego.

Pani  mecenas  powiedziała,  że  skoro  jedna  z  zaproponowanych  osób  nie  wyraziła  zgody
projekt nie powinien zostać poddany pod głosowanie. 

Radny S. Ostrzyżek podkreślił, że teraz powinien zostać zgłoszony nowy projekt uchwały i
przeprowadzona cała procedura zgłaszania członków. 

Przewodniczący Rady zapytał pani mecenas co ma zrobić w zaistniałej sytuacji.
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Pani mecenas  powiedział,  że należy ustalić  czy  radny S.  Ostrzyżek podtrzymuje  niechęć
bycia członkiem komisji.

Radny M. Bańburski złożył wniosek formalny o reasumpcję głosowania. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię pani mecenas co rozbić jeśli radny S. Ostrzyżek nie
wyraża zgody na bycie członkiem komisji gdyż popełnił błąd poddając projekt uchwały bez
jego zgody.

Radny  M.  Bańburski  zaznaczył,  że  już  wcześniej  składał  wniosek  formalny  jednak
Przewodniczący rady nie zauważył go. 

Pani mecenas zasugerowała aby w tej sytuacji zawiadomić organ nadzoru czyli Wojewodę
Mazowieckiego  gdyż  Rada  nie  jest  uprawniona  do  stwierdzenia  nieważności  uchwały.
Wówczas  Wojewoda  będzie  decydował.  Drugim  rozwiązaniem  jakie  zaproponowała  jest
przeprowadzenie  reasumpcji  i  jeśli  decyzja  Rady będzie taka sama to należy  zawiadomić
Wojewodę, że jeden z członków nie wyraził zgody na bycie jej członkiem a mimo to uchwała
została podjęta. 

Radny T. Pawlikowski poddał pod wątpliwość wiarygodność opiniowaniea projektów uchwał
skoro komisja działała nieprawnie.

Pani mecenas zaprzeczyła aby komisji działała nielegalnie. 

Radny  A.  Zawistowski  powiedział,  że  wcale  nie  zarzucił  nieprawności  działania  komisji
Budżetu. Następnie stwierdził,  że należy uznać rezygnację radnego   S. Ostrzyżka z bycia
członkiem  komisji  i  jeśli  radny  potwierdzi  swoją  rezygnacje  to  złoży  autopoprawkę  o
wykreślenie radnego S. Ostrzyżek. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na wniosek formalny aby przeprowadzi reasumpcje
głosowania z autopoprawką wnioskodawcy czyli radnego A. Zawistowskiego w związku z
nie wyrażeniem chęci bycia członkiem komisji przez radnego S. Ostrzyżka. 

Pani mecenas zaapelowała, że niezgodnym z prawem jest fakt, że jeden radny decyduje o
składzie komisji i uniemożliwia zgłaszanie innych kandydatur.

Głosowano w sprawie:
Reasumpcja głosowania uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/24/2018 Rady Gminy 
Raszyn z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie powołania komisji stałych Rady Gminy Raszyn, 
ustalenia liczby ich członków i składu osobowego z autopoprawką zgłoszoną przez 
wnioskodawcę. 

W czasie głosowania radny W. Szustak poprosił o przeczytanie treści głosowania.

Przewodniczący Rady ponownie przeczytał treść głosowania wyjaśniając czego dotyczy 
autopoprawka.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-

27



Kalata, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Wiesław Szustak, 
Andrzej Zawistowski
PRZECIW (11)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz 
Koper, Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, 
Tadeusz Pawlikowski, Ewa Surmacz

27. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Wójta z analizy oświadczeń majątkowych 
za rok 2019.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  jego  obowiązkiem  jest  przedstawienie  analizy
oświadczeń  majątkowych  radnych  do  końca  października.  W tym roku  termin  składania
oświadczeń  majątkowych  był  wydłużony  z  powodu  pandemii.  Wszystkie  oświadczenia
wpłynęły w terminie i  zostały przekazane do Urzędu Skarbowego. 26 października Urząd
Skarbowy przesłał wyniki analizy. Odczytał część pisma i po kolei przedstawił uwagi. Radni
M.  Bańburski  oraz  R.  Kowalczyk  zostali  poproszeni  o  złożenie  wyjaśnień,  które
Przewodniczący Rady prześle do Urzędu Skarbowego.

Wójt  odczytał  sprawozdanie  z  analizy  oświadczeń  majątkowych  oraz  pisma  z  Urzędów
Skarbowych i Wojewody Mazowieckiego, które złożył do biura rady. Na koniec dodał, że
wszystkie osoby u których stwierdzono nieprawidłowości złożyły wyjaśnienia. 

28. Sprawozdanie Przewodniczących komisji stałych z bieżącej działalności.

Pan  Krzysztof  Będkowski  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Dziedzictwa
Narodowego  poinformował,  że  komisja  obradowała  między  sesjami  omawiając  stan
organizacji  placówek  oświatowych  w  związku  ze  stanem  epidemicznym.  Podziękował
wszystkim  dyrektorom  i  Wójtowi  za  i  nadzorowanie  sytuacji.  Na  koniec  wspomniał  o
planach zorganizowania  wspólnego posiedzenia  Komisji  Oświaty  i  Komisji  SWiP w celu
rozwiązania problemu organizacji opieki nad dziećmi po lekcjach w szkole w Raszynie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Mienia Komunalnego i Inwestycji  Tadeusz Pawlikowski
poinformował, iż komisja opiniowała projekty uchwał na sesję.

Przewodniczący  Komisji  Planowania  Przestrzennego  i  Inwentaryzacji  Janusz  Hoffman
poinformował, że komisja opiniowała projekty uchwał na sesję.

Przewodniczący  Komisji  Kultury  Fizycznej,  Sportu  i  Współpracy  z  Organizacjami
Pozarządowymi Ireneusz Koper powiedział, że komisja nie obradowała między sesjami.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej   Ryszard  Kowalczyk   poinformował,  że  komisja
omawiała protokoły pokontrolne i przygotowywała je na sesję.

Przewodnicząca Anna Matracka Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Profilaktyki  
poinformowała, że komisja spotkała się raz i omawiała zasady wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Raszyn. Temat nie został wyczerpany 
a kierownik M. Marszałek konsultuje uwagi komisji.

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Ewa Surmacz powiedziała, że komisja
zebrała się dwa razy omawiając skargę rozpatrzoną na dzisiejszej sesji.  
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Radny A. Górecki zgłosił wniosek formalny o reasumpcje głosowania związanego z komisją 
budżetu. Dodał, że wniosek został zgłoszony już wcześniej. 

Pani mecenas zwróciła uwagę, pomyłki przy głosowaniu należy zgłaszać od razu.  

Przewodniczący Rady w związku z tym, że pominął w udzielaniu głosu Przewodniczącego
Komisji  Rolnictwa,  Ochrony Środowiska  i  Porządku Publicznego,  w poprzednim punkcie
porządku obrad, poprosił radnego J. Aranowskiego o złożenie sprawozdania.

Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska  i  Porządku  Publicznego  J.
Aranowski powiedział, że komisja spotkała się trzy krotnie. Na ostatnim posiedzeniu komisja
opiniowała projekty uchwał na sesję. Na dwóch poprzednich zajmowała się projektem zmiany
organizacji  ruchu  w  ul.  Unii  Europejskiej  oraz  omawiała  funkcjonowanie  komunikacji
lokalnej w Gminie Raszyn.

Radny A. Górecki powrócił do swojego wniosku o reasumpcję głosowania i podkreślił,  że
wniosek został zgłoszony 20 minut.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  otrzymał  wiadomość  SMS  od  radnego  A.
Zawistowskiego, że nie mogła to być reasumpcja głosowania gdyż jest to inna uchwała bo
została wprowadzona autopoprawka.

Pani mecenas powiedziała zgadza się z radnym A. Zawistowskim, że była to inna uchwała
gdyż wprowadzono autopoprawkę. Można uznać, że w ramach reasumpcji głosowanie będzie
nad uchwałą z autopoprawką. 

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  podda  pod  głosowanie  z  wniosku  radnego  A.
Góreckiego uchwałę z autopoprawką ale najpierw poprosił o sprawdzenie quorum.

Radny  S.  Ostrzyżek  wyraził  swoje  wątpliwości  które  głosowanie  ma  zostać  powtórzone.
Uważa,  że  jest  to  niedopuszczalne  aby  powtarzać  głosowanie  po  tak  długim  czasie.
Podkreślił,  że  uchwała  radnego  A.  Zawistowskiego  nie  powinna  w  ogóle  znaleźć  się  w
porządku obrad ponieważ projekty należy przekazać do zapoznania przed sesją.

Pani mecenas wyraziła zdanie, że radny może zgłosić projekt uchwały nawet podczas sesji.
Dodatkowo  stwierdziła,  że  jeżeli  pada  wniosek  formalny  to  Przewodniczący  Rady  ma
obowiązek poddać go pod głosowanie. 

Radna  A.  Matracka  zauważyła,  że  nawet  jeśli  radny  A.  Górecki  zagłosuje  w reasumpcji
inaczej to i tak nie wpłynie to na wynik głosowania.

Pani mecenas zaproponowała aby przyjąć, że nastąpiła autopoprawka do uchwały i w związku
z kolejnym wnioskiem o reasumpcje należy poddać pod głosowanie uchwałę z autopoprawką.

Radna B. Sulima-Markowska wyrażają  swoje zdanie o zaistniałej  sytuacji  powiedziała,  że
dziwi się, że nie pozwala się radnemu pracować w komisji. Być może uwagi jakie zgłosiłby
radny  A.  Zawistowski  na  komisji  nie  byłyby  powielane  na  sesji.  Poprosiła  radnego  A.
Góreckiego o wycofanie wniosku o reasumpcje bo jego głos nic nie zmieni.   

Radny  T.  Pawlikowski  zgłosił  wniosek  formalny  o  zakończenie  dyskusji  i  przejście  do
kolejnych punktów porządku obrad.
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Pani mecenas powiedziała jeżeli  można sprawdzić kiedy radny A. Górecki złożył wniosek
formalny to można poddać pod głosowanie uchwałę z autopoprawkami. 

Przewodniczący Rady zapytał, który z wniosków jest dalej idącym.

Pani mecenas wyraziła zdanie, że są one niezależne. Jeśli nie ma możliwości stwierdzenia
kiedy został złożony wniosek przez radnego A. Góreckiego, to należy przejść do głosowania
wniosku formalnego T. Pawlikowskiego. 

Radna A. Matracka przypomniała, że można złożyć wniosek do protokołu o zanotowanie, że
radny A, Górecki pomylił się w glosowaniu i nie trzeba wnioskować o reasumpcję. 

Głosowano w sprawie:
Wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przejście do kolejnego punktu porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz 
Koper, Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, 
Tadeusz Pawlikowski, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz
PRZECIW (2)
Andrzej Górecki, Teresa Senderowska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Rafał Olesiński
BRAK GŁOSU (4)
Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Wiesław Szustak
NIEOBECNI (2)
Agata Kuran-Kalata, Andrzej Zawistowski

29. Sprawy różne.

Radny M. Bańburski poruszył  kwestie  pracy Komisji  Skarg Wniosków i  Petycji.  Zwrócił
uwagę,  że  jest  to  bardzo  trudne  zadanie  aby  dotrzeć  do  prawdy.  Zauważył,  że  podczas
ostatniej komisji, która pracowała nad skargą na Panią kierownik świetlicy nastąpiła nagonka
na panią M. Kaiper. Uważa, że jest to niedopuszczalne mimo, że komisja uznała, że pani
kierownik  popełniła  błąd,  który  wynikał  z  wielu  różnych  czynników.  Sprzeciwił  się
agresywnym zachowaniom w mediach społecznościowych przez jednego z radnych.

Radna E. Surmacz podziękowała za głos zrozumienia dla pracy komisji bo praca tej komisji
jest niewdzięczna i trudna. Skarga nie była łatwa ale nie można nikogo mieszać z błotem.

Radna T. Senderowska poruszyła w swojej wypowiedzi klika kwestii. Po pierwsze wróciła do
tematu  przychodni  zdrowia.  Przypomniała,  że  jakiś  czas  temu prosiła  o  wycofanie  się  ze
sprawy sądowej i zawarcie  ugody z Miastem Stołecznym Warszawa. Obecnie jest  to etap
skargi kasacyjnej. Zapytała w jakim terminie zostanie ona rozpatrzona. Następnie poruszyła
temat  stanu nawierzchni  ulicy Dworkowej przy,  której  znajduje się nowa przychodnia.  W
dalszej kolejności poprosiła Przewodniczącego Rady o stworzenie regulaminu pracy rady aby
uporządkować  pracę  na  sesji.  Następnie  nawiązując  do  sytuacji,  która  zaistniała  na  sesji
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powiedziała,  że nie  można blokować pracy radnego A. Zawistowskiego w komisjach.  Na
koniec zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej aby przestrzegał procedur i nie
zmieniał terminu zaplanowanej kontroli. 

Odpowiadając radnej  T. Senderowskiej Wójt  poinformował,  że Sąd Najwyższy wstrzymał
wykonanie wyroku Sądu Apelacyjnego. Nie ma również informacji o terminie rozpatrzenia
skargi kasacyjnej. Jeśli chodzi o nawierzchnię ulicy Dworkowej to Wójt poinformował, że
ulice  Dworkowa  i  Opaczewska  zostały  zgłoszone  do  Funduszu  Dróg  Samorządowych  i
Gmina stara się uzyskanie dofinansowania. Ulica Dworkowa będzie naprawiana na bieżąco.
W dalszej części wypowiedzi Wójt nawiązał do sytuacji jaka zaistniała na sesji. Uważa, że
aby  praca  przynosiła  rezultaty  należy  dobrze  dobierać  osoby  do  poszczególnych  komisji
biorąc  pod  uwagę  intencje  tych  osób.  Zaapelował  o  poprawę  zachowania  wobec  siebie
nawzajem. 

Przewodniczący  Rady  zaproponował  zwrócenia  się  do  Wojewody  o  to  aby  obiekt
wybudowanej  przychodni  wykorzystać  na  potrzeby  związane  z  sytuacją  pandemiczną.
Następnie zasugerował aby szpitalom w okolicy przekazać wsparcie na walkę z chorymi na
COVID-19. 

Radna  B.  Sulima-Markowska  ponowiła  wniosek  o  zorganizowanie  komisji  Planowania
Przestrzennego i Inwentaryzacji dotyczącą omówienia złożonych wniosków o zmianę planu
zagospodarowania przestrzennego. Następnie odniosła się do dyskusji na temat rozpatrzenia
skargi na kierownik świetlicy. Nie rozumie dlaczego niektórzy radni tak mocno sprzeciwiają
się wyrażaniu opinii na ten temat w mediach społecznościowych.

Przewodniczący  Komisji  Planowania  Przestrzennego  i  Inwentaryzacji  odpowiedział,  że
zorganizuje komisje w najbliższym czasie. 

Radny  A.  Górecki  powiedział,  że  udostępniając  cześć  treści  skargi  na  panią  kierownik
świetlicy w mediach społecznościowych jego celem było zabranie opinii mieszkańców czy
działania pani kierownik były właściwe. Na koniec poprosił o informacje dotyczącą ul. Małej.

Wójt  odpowiadając  poinformował,  że  nie  został  wyłoniony  wykonawca.  Na  złożone
zapytania do wykonawców nie uzyskano pozytywnej odpowiedzi. 

Radna  A.  Matracka  poprosiła  o  informacje  jak  wygląda  sytuacja  z  zachorowaniami  na
COVID-19 w Gminie Raszyn.

Wójt  poinformował,  że  chwilę  obecną  41  osób  zostało  zarażonych  wirusem  COVID-19.
Aktualnie  kwarantanną  obojętnych  jest  300  osób,  nadzorem  epidemiologicznym  305,
hospitalizowane są 3 osoby, liczba zgonów 2. 

Przewodniczący Rady poprosił Wójta o informacje na temat sytuacji finansowej lokalnych
firm. Zapytał czy spływają wnioski o zawieszenie działalności firm. Wójt odpowiedział, że
nie ma takich danych.

Przewodniczący poprosił o przygotowanie zestawienia o sytuacji lokalnych przedsiębiorców.
Zaapelował do radnych o rozmawianie na tematy ważne dla mieszkańców w trudnym czasie
pandemii a nie zajmowanie się sobą. 
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Zastępca  Wójta  przedstawił  aktualne  dane  dotyczące  zakażeń  COVID-19.  Powiedział,  że
zakażonych w Gminie Raszyn jest 130 osób, liczba ozdrowieńców wynosi 54, 312 osób jest
na kwarantannie, 2 osoby zmarły.

Radny K. Będkowski podniósł potrzebę wybudowania kortów tenisowych w Raszynie.

Radna H. Koper zapytała czy przeystanki i miejsca publiczne są dezynfekowane. 

Zastępca  Wójta  poinformował,  że  nie  ale  są  takie  plany.  Odkażane  są  szkoły,  urząd  i
instytucje gminne oraz place zabaw. 

Radna H. Koper zaproponowała aby zorganizować pomoc osobom na kwarantannie i spytała
jak są kontrolowane takie osoby.

Radna  E.  Surmacz  powiedziała,  że  kontrola  osób  na  kwarantannie  odbywa  się  poprzez
aplikację w telefonie.

Radny  A.  Zawistowski  zabrał  głos  w  sprawie  sytuacji  z  dotyczącej  podjęcia  uchwały  o
powołaniu członków Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego. Zaznaczył, że jego
zdaniem z góry zablokowano mu bycie  członkiem tej  komisji.  Następnie  zaapelował  aby
praca Rady zmierzała do służenia mieszkańcom a nie kłócenia się między sobą.

Radny A. Górecki zadał pytanie dotyczące monitoringu, czy punkty monitoringu nie mogą
być zamieszczane na słupach elektrycznych i telefonicznych. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że słupy elektryczne nie są własnością Gminy. Dodał, że prace
nad monitoringiem trwają cały czas. 

Radna T. Senderowska poinformowała, że Wójt skierował do Dziekana Radców Prawnych
wniosek o rozważenie wszczęcia postępowania przeciw niej jako radcy prawnego. 

30. Komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  wystąpił  z  pismem  do  Starosty  Powiatu
Pruszkowskiego  z  propozycją  spotkania  dotyczącego  dróg  powiatowych  z  terenu  Gminy
Raszyn. Dodatkowo radna powiatu Katarzyna Klimaszewska wystąpiła z pismem z prośbą o
szczegóły co do stanu prawnego, technicznego, własnościowego dróg powiatowych w Gminie
Raszyn.  

31. Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Raszyn  Dariusz
Marcinkowski zamknął obrady XXXIII Sesji.

Przewodniczący
Rada Gminy Raszyn
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Przygotował(a): Olga Kazubek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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